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Protokół Nr ORN.0002.8.2016 

XXI Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 26 sierpnia 2016 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

Sesję rozpoczęto o godzinie  13:00 

               zakończono o godzinie  14:35 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

Protokołowała                                             Inspektor Wydziału ORN UM  

- Karolina Kuskowska 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Powiatu Oleckiego  

– Kazimierza Iwanowskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku – Tomasza Jagłowskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji  

w Olecku – Dariusza Stachelka, kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, 

prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących 

rad i zarządów osiedli oraz mieszkańców biorących udział w sesji. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej wręczył Burmistrzowi list gratulacyjny i medal z okazji 

zakończenia XXII Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w Sportach Halowych  

„Warmia-Mazury 2016”. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

podziękował, dodając, że jest to sukces nas wszystkich. 
 

Przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, iż na stan 20 radnych w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające 

quorum do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów  

oraz przewodniczących rad i zarządów osiedli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Złożenie ślubowania przez Radnego Kazimierza Edwarda Toczyłowskiego. 

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Informacja w sprawie mieszkaniowego zasobu gminy – referat Komisji Rewizyjnej. 

6. Gospodarka odpadami komunalnymi – referat Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki. 

7. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Olecku, 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Śródmieście I” w Olecku dla obszaru przy ul. Stromej i Placu 

Wolności, 

d) ustanowienia pomnika przyrody, 

e) wyrażenia opinii dotyczącej lasów ochronnych, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-2024, 

g) zmiany budżetu gminy na 2016 rok. 

11. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

dziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej za to, że wreszcie uznał za godne, by umieścić 

ślubowanie radnego jako odrębny punkt. 

 

Innych uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  

 

Do punktu 2 – Złożenie ślubowania przez Radnego Kazimierza Edwarda 

Toczyłowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem  

do wykonania mandatu radni składają ślubowanie. Prosił, aby po odczytaniu roty ślubowania, 

radny potwierdził wolę złożenia ślubowania słowem „Ślubuję” lub „Ślubuję. Tak mi 

dopomóż Bóg”.  

 

Odczytał rotę ślubowania: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców”. 

 

Radny Kazimierz Edward Toczyłowski złożył ślubowanie wypowiadając słowa: „Ślubuję.  

Tak mi dopomóż Bóg”.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, iż Rada liczy 21 radnych. 

 

Radny Kazimierz Edward Toczyłowski 

dziękował mieszkańcom ulic: Nocznickiego, Wodna i Zyndrama, a także Komitetowi 

Wyborczemu „Mała Ojczyzna Olecko” za pomoc w przeprowadzeniu kampanii wyborczej. 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 Nr ORN.0050.89.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2016 rok, 

 Nr ORN.0050.90.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie wyznaczenia obwodowej 

komisji wyborczej dla celów głosowania korespondencyjnego, 

 Nr ORN.0050.91.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie ustalenia treści 

obwieszczenia dotyczącego podania do wiadomości publicznej informacji o numerze  

i granicach obwodu głosowania, siedzibie obwodowej komisji wyborczej,  

o możliwości głosowania korespondencyjnego przez wyborców niepełnosprawnych 

oraz wskazania obwodowej komisji wyborczej wyznaczonej przez burmistrza dla 

przeprowadzenia głosowania korespondencyjnego, 

 Nr ORN.0050.92.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie ustalenia zasad i trybu 

udostępnienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Olecko na potrzeby 

budowy infrastruktury technicznej, 

 Nr ORN.0050.93.2016 z dnia 1 lipca 2016 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

budżetu obywatelskiego Gminy Olecko na 2017 rok, 
 Nr ORN.0050.94.2016 z dnia 12 lipca 2016 r. zmieniające zarządzenie  

Nr ORN.0050.92.2016 Burmistrza Olecka z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie 

ustalenia zasad i trybu udostępniania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Olecko na potrzeby budowy infrastruktury technicznej, 

 Nr ORN.0050.95.2016 z dnia 14 lipca 2016 r. w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

 Nr ORN.0050.96.2016 z dnia 14 lipca 2016 r. w sprawie ustalenia zakresu działania  

w dziedzinie obronności państwa w czasie pokoju dla Urzędu Miejskiego w Olecku 

oraz podległych i nadzorowanych jednostek organizacyjnych, 

 Nr ORN.0050.97.2016 z dnia 21 lipca 2016 r. w sprawie likwidacji dróg 

wewnętrznych, położonych w obrębie geodezyjnym Judziki stanowiących własność 

Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.98.2016 z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie umorzenia odsetek  

za zwłokę, 

 Nr ORN.0050.99.2016 z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie wskazania kandydatów  

- przedstawicieli Gminy Olecko do Rady Nadzorczej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku, 

 Nr ORN.0050.100.2016 z dnia 28 lipca 2016 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Gminy Olecko za II kwartał 2016 r., 

oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych, 

 Nr ORN.0050.101.2016 z dnia 29 lipca 2016 r. w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2016 rok, 

 Nr ORN.0050.102.2016 z dnia 4 sierpnia 2016 r. zmieniające Zarządzenie  

Nr ORN.0050.92.2016 Burmistrza Olecka z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie 

ustalenia zasad i trybu udostępnienia nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Olecko na potrzeby budowy infrastruktury technicznej, 

 Nr ORN.0050.103.2016 z dnia 11 sierpnia 2016 r. w sprawie ustalenia terminu 

składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom na zakup 

podręczników i materiałów edukacyjnych, 

 Nr ORN.0050.104.2016 z dnia 12 sierpnia 2016 r. w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Olecko, 
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 Nr ORN.0050.105.2016 z dnia 18 sierpnia 2016 r. w sprawie przyjęcia informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko za I półrocze 2016 roku, informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej i przebiegu realizacji 

przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury, 

 Nr ORN.0050.106.2016 z dnia 18 sierpnia 2016 r. w sprawie zmiany Zarządzenia  

Nr ORN.0050.95.2016 Burmistrza Olecka z dnia 14 lipca 2016 r. w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych do przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego, 

 Nr ORN.0050.107.2016 z dnia 23 sierpnia 2016 r. w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej, 

 Nr ORN.0050.108.2016 z dnia 23 sierpnia 2016 r. w sprawie opracowania materiałów 

planistycznych do budżetu Gminy Olecko. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Ogłoszono: 

 trzeci przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 171 m², położonej  

w Olecku przy Placu Wolności (obok Urzędu Miejskiego) przeznaczonej pod zabudowę 

mieszkalno-usługową. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu 5 września 2016 r., 

 trzeci przetarg na sprzedaż lub oddanie w użytkowanie wieczyste nieruchomości 

gruntowej o powierzchni 0,3141 ha, przeznaczonej pod zabudowę handlową przy ulicy 

Wiejskiej. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu 5 września 2016 r., 

 pierwszy przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1412 ha, 

przeznaczonej pod zabudowę mieszkaniową przy ulicy Zamostowej. Przetarg zostanie 

przeprowadzony w dniu 9 września 2016 r., 

 drugi przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,0220 ha, położonej przy ulicy 

Wąskiej w Olecku z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkalno-usługową. Przetarg 

zostanie przeprowadzony w dniu 30 września 2016 r., 

 drugi przetarg na sprzedaż dwóch nieruchomości odpowiednio o powierzchni 0,0850 ha  

i 0,0757 ha, położonych przy ulicy Grunwaldzkiej w Olecku z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniową wielorodzinną z obiektami towarzyszącymi i infrastrukturą 

techniczną. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu 30 września 2016 r., 

 drugi przetarg ograniczony na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,0754 ha, 

położonej na zapleczu ulicy Sienkiewicza z przeznaczeniem pod zabudowę 

mieszkaniową. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu 30 września 2016 r. 

Nieruchomość będąca przedmiotem przetargu nie posiada dostępu do drogi, dlatego też 

przetarg został ograniczony do właścicieli i współwłaścicieli nieruchomości sąsiednich, 

 pierwszy przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1068 ha, 

przeznaczonej pod zabudowę turystyczno-wypoczynkową z usługami gastronomicznymi 

przy ulicy Sembrzyckiego. Przetarg zostanie przeprowadzony 11 października 2016 r. 

 Rozstrzygnięto przetarg na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych o powierzchni 

0,1183 ha, 0,1255 ha, położonych w Olecku na Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem  

pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Nieruchomości zostaną zbyte odpowiednio 

za cenę 36.531,00 zł i 38.769,00 zł brutto. 

 Nie doszedł do skutku przetarg: 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,1977 ha położonej w Olecku  

na Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem pod zabudowę handlową, 

 nie doszły do skutku przetargi, które zostały ponownie ogłoszone na 5 i 30 września br. 
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 Zawarto akty notarialne: 

 na sprzedaż nieruchomości przeznaczonej pod zabudowę mieszkaniową położoną  

w Olecku na zapleczu ulicy Żeromskiego, 

 na sprzedaż nieruchomości położonej w Olecku przy ulicy 1 Maja w wyniku  

uwzględnienia roszczeń właścicieli lokali budynku nr 12 o nabycie nieruchomości 

przyległej, która wraz z działką gruntu pod budynkiem mieszkalnym spełniać będzie 

wymogi działki budowlanej. 

 Święto Plonów – Olecko 2016 odbędzie się  18  września 2016 r. Organizatorem dożynek 

będzie Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. Współorganizatorami 

będzie Powiat Olecki, Gmina Wieliczki i Gmina Olecko. Burmistrz dziękował 

sołectwom, które zgłosiły już swój udział, w przygotowaniu stoisk promocyjnych, 

wieńców dożynkowych oraz o włączeniu się w przygotowanie procesji darów podczas 

Mszy Św. Uroczystości dożynkowe rozpocznie Msza Św. o godzinie 10.00 w kościele 

p.w. NMP Królowej Polski. Następnie korowód dożynkowy przejdzie wokół Placu 

Wolności na centralny plac, gdzie rozpocznie się festyn dożynkowy. Tradycyjnie  

w programie przewidziano agape, odznaczenia rolnicze, występy zespołów ludowych  

i rozrywkowych. Na placu będzie możliwość degustacji potraw regionalnych, 

przygotowane będą stoiska promocyjne sołectw i firm działających w obszarze rolnictwa. 

Zaplanowane są również konkursy dożynkowe w tym konkurs z zakresu wiedzy  

o bezpieczeństwie żywności „ Od pola do stołu”, który przeprowadzi W-M ODR  

w Olsztynie Oddział w Olecku. Zakres tematyczny konkursu - Zdrowotność i ochrona 

roślin, zdrowie i dobrostan zwierząt, identyfikacja i rejestracja zwierząt, bezpieczeństwo 

żywności i pasz, choroby odzwierzęce, transport i przechowywanie, sprzedaż 

bezpośrednia, środowisko, przygotowanie żywności do spożycia. W konkursie mogą 

wziąć udział rolnicy-producenci, przetwórcy, sprzedawcy i konsumenci produktów rolno 

-spożywczych oraz organizatorzy turystyki wiejskiej. Warunkiem uczestnictwa jest 

wcześniejsze zgłoszenie udziału poprzez wypełnienie karty zgłoszenia i dostarczenie 

organizatorowi w Oddziale, ul. Kolejowa 31, 19-400 Olecko  do dnia 15 września br.   

W konkursie przewidziane są  nagrody rzeczowe (pięć nagród głównych i pięć 

wyróżnień). Osobą odpowiedzialną za organizację konkursu jest Pani Grażyna 

Kuczyńska. Wszystkie działania koordynuje Pani Barbara Jankowska - Kierownik 

Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Już dzisiaj Burmistrz zapraszał 

wszystkich do wzięcia udziału w rolniczym święcie. 

 Informacja ARiMR – Biuro Powiatowe w Olecku: 

Rolnik ubiegający się o przyznanie płatności bezpośrednich za 2016 r. do działek rolnych 

wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa zobowiązany jest 

złożyć, najpóźniej do 31 sierpnia 2016 r. do kierownika biura powiatowego, 

oświadczenie w którym wskazuje, z czego wywodzi ten tytuł prawny. Krótko mówiąc 

rolnicy, którzy dzierżawią nieruchomości z zasobu ANR, a nie złożą oświadczenia  mogą 

być pozbawieni dopłat bezpośrednich. Prosił, by Sołtysi przekazali powyższe informacje 

zainteresowanym rolnikom. 

 Na początku lipca 2016 r. Instytut Uprawy Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach 

odnotował na terenie gminy Olecko spadek klimatycznego bilansu wodnego poniżej 

krytycznych wartości dla zbóż jarych na glebach kategorii I (piasek luźny, piasek luźny 

pylasty, piasek słabo gliniasty i piasek słabo gliniasty pylasty). W związku z powyższym 

do wszystkich sołectw zostały skierowane pisma informujące rolników o możliwości 

składania do tutejszego Urzędu wniosków o oszacowanie szkód. Z terenu naszej Gminy 

nie wpłynęły wnioski o oszacowanie szkód. Natomiast w dniu dzisiejszym do sołectw 

zostały przekazane pisma o możliwości składania wniosków o oszacowanie szkód  

w gospodarstwach spowodowanych niekorzystnymi zjawiskami atmosferycznymi 

uniemożliwiającymi prowadzenie prac żniwnych. Uruchomienie jakiejkolwiek pomocy 

dla poszkodowanych gospodarstw możliwe będzie po złożeniu wniosków i oszacowaniu 
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strat przez komisje powołane przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego. Wnioski  

o oszacowanie szkód można pobrać ze strony internetowej Warmińsko – Mazurskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie. Druki wniosków dostępne są również w pokoju  

nr 11 Urzędu Miejskiego w Olecku. 

 

 Zadania zakończone:  

 Budowa ogrodzenia terenu rekreacyjnego wraz z zagospodarowaniem w Olszewie  

– Fundusz Sołecki. 

 Przebudowa ulicy Ludowej w Olecku. Odbiór odbył się 7 lipca 2016 r. Koszt całkowity 

zadania: 354 587,00 zł. 

 Budowa budynku gospodarczego z sanitariatami w Lenartach. Odbiór odbył się 15 lipca 

2016 r. Koszt całkowity zadania: 20 500,00 zł. 

 Zagospodarowanie terenu na zapleczu ul. Kolejowa 29-31. Cena realizacji zamówienia 

wynosi: 55.522,20 zł. Odbiór robót – 8 lipca 2016 r. 

 Rozbudowa placu zabaw w Kijewie (Fundusz Sołecki). 

 Zagospodarowanie terenu przy budynku ul. Słowiańska 1.  

 Zadania w trakcie realizacji:  

 Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście – projekt budowlany. Gmina jest na 

etapie składania wniosku do Starostwa Powiatowego o pozwolenie na budowę. 

 Budowa drogi gminnej Sedranki - dr wojewódzka nr 653. Złożono wniosek  

o dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Niestety 

jest to pierwszy wniosek, który nie zakwalifikował się do dofinansowania. Według listy 

gmina Olecko jest na 183 miejscu, a 182 wnioski przeszły. Powód jest taki, że dochód na 

mieszkańca jest większy niż w gminach typowo wiejskich. Ma nadzieję, że będzie 

ogłoszony jeszcze jedne nabór i te samorządy, które nie otrzymały dofinansowania będą 

mogły składać wnioski, ponieważ na pewno będą oszczędności po przetargu na 

poszczególne zadania inwestycyjne. 

 Budowa budynku socjalnego B1 Imionki, Gmina Olecko. Został ogłoszony przetarg. 

Otrzymano dofinansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego i dzięki temu do końca 

roku powstanie 6 mieszkań socjalnych o różnej powierzchni. Ogłoszono przetarg na 

realizacje robót budowlanych.  

 Budowa drogi wewnętrznej przy ulicy Słowiańskiej (projekt). Ogłoszono przetarg  

na realizację robót budowlanych. 

 Budowa drogi w Gordejkach Małych – projekt (Fundusz Sołecki). 

 Budowa siłowni terenowej w Lesku. 

 Budowa mini - siłowni plenerowej w Gąskach – Fundusz Sołecki. 

 Przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, Kiepury i Szymanowskiego. 

 Opracowanie projektu modernizacji budynku Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi 

w Olecku.  

 Przebudowa drogi w Możnych – projekt (FS). Termin wykonania zamówienia – 15 

grudnia 2016 r. 

 Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni 

jeziora Oleckie Wielkie. W tej chwili jest przygotowywany wniosek o dofinansowanie. 

 Budowa linii oświetleniowej ul. Sembrzyckiego. Wykonawca robót: Przedsiębiorstwo 

Elektryfikacji i Robót Instalacyjnych ELTOR Białystok Sp. z o.o. 

 Zagospodarowanie terenu plaży wiejskiej w Sedrankach (FS). 

 15 sierpnia zakończono etap przyjmowania wniosków do  budżetu obywatelskiego gminy 

Olecko na 2017 rok. W ramach naboru wpłynęło 5 wniosków, które podlegały ocenie 

formalno-prawnej przeprowadzonej przez pracowników Urzędu Miejskiego. W wyniku 

weryfikacji 4 wnioski zostały odrzucone z powodów formalnych. Wnioskodawcy mają 

możliwość odwołania się do Zespołu ds. budżetu obywatelskiego. Ostateczna lista 

wniosków będzie prezentowana od 7 września br. 
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 Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, przedstawił Radzie Miejskiej i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko  

za I półrocze 2016 roku, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

i przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury.  

Na roczne planowane dochody w wysokości 86.055.174 zł wpłynęły środki  

w wysokości 44.367.024 zł, czyli w 51,6 %. Z tego dotacje z budżetu państwa 

zrealizowano w 49 %, subwencje ogólne w 59 %, dochody własne w 50 %, a dotacje  

ze źródeł zagranicznych 55 %.  

W ramach dochodów własnych, dochody ze sprzedaży majątku wykonano tylko  

w 19,2 % a dochody z podstawowych podatków w 58,4 %.   

Na mocy podjętych uchwał Rady Miejskiej udzielono ulg i zwolnień na kwotę  

34.416 zł, natomiast skutek obniżenia górnych stawek podatków za analizowany okres  

to kwota 534.911 zł, oraz udzielono umorzeń na kwotę 14.849,80 zł. 

Na planowane wydatki 83.770.376 zł wydano 38.689.425 zł, czyli 46,2 %.  

Wykonanie budżetu w I półroczu wskazuje na nadwyżkę w kwocie 5.677.599 zł,  

przy planowanej 2.284.798 zł.  

Stan zadłużenia gminy na 30 czerwca 2016 r. wynosi 27.491.000 zł, co stanowi 32 % 

planowanych dochodów i przedstawia się następująco: 

- kredyty długoterminowe – 6.491.000 zł,   

- wyemitowane obligacje komunalne – 21.000.000 zł.  

Informacja szczegółowa z wykonania budżetu znajduje się w biurze Rady Miejskiej  

i na stronach BIP Urzędu Miejskiego. 

 W dniu 8 sierpnia br. została zawarta umowa z Bankiem Gospodarstwa Krajowego  

w Warszawie o udzieleniu finansowego wsparcia ze środków Funduszu Dopłat  

na budowę budynku socjalnego w Imionkach. Dofinansowanie wynosi 239.459,37 zł 

jednak nie więcej niż 35 % faktycznie poniesionych kosztów. 

 Do 15 września mieszkańcy gminy, kluby radnych, radni, komisje Rady Miejskiej, rady 

jednostek pomocniczych, organizacje pozarządowe i inne podmioty mogą składać 

wnioski do projektu uchwały budżetowej na 2017 rok. Wzór wniosku dostępny jest  

w Urzędzie Miejskim i na stronie internetowej Urzędu. 

 

 W sierpniu producenci rolni mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.  

Do wniosku dołącza się faktury VAT na zakup oleju napędowego za okres od 1 lutego  

do 31 lipca 2016 r.  

 Burmistrz przypomniał, że 15-go września mija termin zapłaty trzeciej raty podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości oraz drugiej raty podatku od środków 

transportowych.  

 

 Plac zabaw w centrum miasta został doposażony w nowe urządzenia zabawowe: domek 

dla małych dzieci i drabinki tzw. krainę wspinaczki. Koszt zakupu i montażu wyniósł 

18.400,00 zł.  

 Zrealizowane zostały fundusze sołeckie w miejscowościach Ślepie i Borawskie, gdzie 

wybudowane zostały place zabaw o wartości 27.760,00 zł. 

 Na bieżące naprawy zniszczonych elementów małej architektury, koszenie terenów 

nieurządzonych i remontu dróg została poniesiona kwota w wysokości 34.000,00 zł. 

 Na likwidację dzikich wysypisk na terenie miasta wydano kwotę 4.400,00 zł. 
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 W tym roku minęło 10 lat od podpisania umowy o współpracy z samorządem z Jöhvi  

w Estonii. W ramach obchodów tego jubileuszu mieliśmy okazję poznać  talent  wokalny  

i umiejętności muzyczne Estończyków. Chór męski i big beand z Jöhvi wystąpił  

zarówno  podczas Mazurskich Spotkań z Folklorem jak również  w ramach pokazów 

artystycznych kolejnej imprezy tj.  Swojskich  Spotkań. Obecnie grupa młodych 

sportowców z Olecka przebywa w Estonii gdzie m.in. rozegra mecz piłki nożnej  

z drużyną z zaprzyjaźnionego miasta. 

 Ulf Püstow, nowy prezes stowarzyszenia Treuburczyków spotkał się z Burmistrzem 

wczoraj w Urzędzie Miejskim w Olecku. To jego pierwsza wizyta w naszym mieście.  

Był żywo zainteresowany Olecką Izbą Historyczną i zgromadzonymi w niej zbiorami. 

Pokazano mu również miasto – w szczególności obiekty zabytkowe i historyczne.  

 

 Trwają przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2016/2017. Gminna 

inauguracja roku szkolnego odbędzie się  1 września 2016 r. o godz. 11.00 w Zespole 

Szkół w Olecku. W nowym roku szkolnym będzie utworzonych 8 oddziałów klas 

pierwszych (przeciętnie funkcjonowało 11 oddziałów) oraz 12 oddziałów przedszkolnych 

przy szkołach podstawowych (przeciętnie funkcjonowało 11 oddziałów). Różnica  

w ilości oddziałów wynika ze zmian prawa w zakresie rozpoczynania nauki przez 

uczniów w klasie I, tj. od 7 roku życia. 

 W dniu 24 sierpnia br. 5 nauczycieli kontraktowych przystąpiło do egzaminu o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Wszyscy nauczyciele uzyskali 

pozytywny wynik egzaminu. 

 Został rozstrzygnięty przetarg na dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2016/2017. 

Wpłynęły dwie oferty. Do podpisania umowy została wskazana firma PKS S.A.  

w Suwałkach, która zaoferowała cenę za 1 km dowozu 4,18 zł. 

 Do 7 września br. w szkołach, do których uczęszczają uczniowie można składać wnioski 

o udzielenie pomocy finansowej na zakup podręczników szkolnych lub materiałów 

edukacyjnych (tzw. wyprawki szkolnej) – dotyczy uczniów niepełnosprawnych z klasy 

VI szkoły podstawowej, III klasy gimnazjum i uczniów szkół ponadgimnazjalnych. 

 Do 10 września br. można składać wnioski o przyznanie Stypendium Burmistrza  

za osiągnięcia sportowe, naukowe i artystyczne. 

 Do 15 września br. można składać wnioski o stypendia szkolne dla uczniów. Druki 

wniosków w przypadku stypendium Burmistrza i stypendium szkolnego oraz bliższe 

informacje można uzyskać w szkołach oraz w Wydziale Edukacji. Druki wniosków  

w ramach wyprawki szkolnej pobiera się i składa w szkole, do której uczęszcza 

uprawniony uczeń niepełnosprawny. Od 1 września 2016 r. z bezpłatnych podręczników 

korzystać będą uczniowie klas I-V szkół podstawowych i klas I-II gimnazjum.  

 W ROK „MG” zorganizowano liczne wydarzenia kulturalne, m.in.: 23. Przystanek 

Olecko, IV Festiwal Jednego Instrumentu, XIX Międzynarodowe Spotkania z Folklorem, 

IV edycja Swojskich Spotkań, II Oleckie Święto Mleka i Miodu, spotkania w Oleckiej 

Izbie Historycznej. 

 W lipcu i sierpniu Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku przygotował 

mieszkańcom Olecka oraz przyjezdnym wiele okazji do sprawdzenia swoich 

umiejętności sportowych w duchu zdrowej rywalizacji, m.in. cykl turniejów siatkówki 

plażowej, tenisa ziemnego, jak również turniej koszyków ulicznej, XXIV Olecki Otwarty 

Maraton Pływacki. Ogółem odbyło się 25 imprez sportowych, w których uczestniczyło 

ponad 2000 osób. 

 MOSiR był również organizatorem dwóch turnusów półkolonii sportowo-rekreacyjnych 

dla dzieci i młodzieży „Sportowe Lato”. Z zorganizowanego wypoczynku skorzystało  

156 osób. 
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 Podczas przerwy wakacyjnej z obiektów sportowych podczas zorganizowanych obozów 

skorzystało oraz nadal korzysta 99 grup, liczących łącznie około 2800 dzieci, młodzieży  

i dorosłych.  

 20 sierpnia na zakończenie lata MOSiR był gospodarzem Dnia Zabawy z Nickelodeon. 

Partnerem wydarzenia była Telewizja Cyfrowy Polsat. Patronat nad wydarzeniem objęło 

Ministerstwo Sportu i Turystyki. Z wielu darmowych atrakcji skorzystało około 1000 

dzieci wraz z rodzinami.  

 

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 Dyrektorzy szkół: Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku oraz Gimnazjum  

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku przedłożyli informacje o zawartych umowach 

najmu, 

 do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęła odpowiedź Burmistrza na pismo Spółdzielni 

Socjalnej „Razem”, 

 Urząd Skarbowy w Suwałkach przedłożył informację z dokonanej analizy 

oświadczenia majątkowego Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olecku. W oświadczeniu nie stwierdzono nieprawidłowości, 

 pismo Pana Kazimierza Edwarda Toczyłowskiego dotyczące pracy w Komisjach Rady 

Miejskiej. Stosowne projekty uchwał zostały przygotowane na dzisiejszą sesję, 

 wezwanie Zastępcy Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych do wydania opinii  

o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez Burmistrza Olecka. 

Stosowna opinia została przygotowana i wysłana, 

 pismo Mieszkańca gminy Olecko w sprawie przygotowania projektu uchwały 

dotyczącego zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w miejscowości Jaśki, 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.105.2016 Burmistrza Olecka z dnia 18 sierpnia 2016 r.  

w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko  

za I półrocze 2016 r., informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 

instytucji kultury. 

 

W okresie międzysesyjnym: 

 11 sierpnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

 22 sierpnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji,  

 24 sierpnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa, 

 25 sierpnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

 

Radni nie zgłaszali pytań w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 5 – Informacja w sprawie mieszkaniowego zasobu gminy – referat Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński  

odczytał referat – referat w załączeniu do protokołu. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 6 – Gospodarka odpadami komunalnymi – referat Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki.  

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała referat – referat w załączeniu do protokołu. Dodała, że w Olecku sprawnie 

funkcjonuje system odbioru odpadów. Plan i opracowany, szczelny system jest to duże 

osiągnięcie pracowników. Dziękowała za przygotowane materiały oraz merytoryczną 

dyskusję. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

powiedział, że na niektórych śmietnikach w mieście napisane jest, że ze śmietnika  

czy kontenera mogą korzystać np. tylko mieszkańcy danego bloku. Zastanawia się, czy skoro 

każdy płaci za wywóz śmieci, może je wrzucać do dowolnego kontenera, czy tak nie jest. 

 

Pan Sławomir Hatalski – Kierownik Wydziału GKO UM 

odpowiedział, że z punktu widzenia systemu gospodarki odpadami i opłat, które pobiera 

gmina nie ma znaczenia, do którego kontenera trafiają śmieci. Znaczenie ma własność 

kontenera. Jeżeli właściciel kontenera nie życzy tego sobie, to zwyczajnie nie można. Czyli  

z punktu widzenia całego systemu nie ma znaczenia, ale z punktu widzenia własności 

znaczenie jest. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

dziękowała Panu Prezesowi Falęckiemu za ogromną troskę o Wiewiórczą Ścieżkę. 

Użytkownicy to widzą i doceniają. „Plaża Harcerska” została uporządkowana, wzmocniono 

skarpę, są schody oraz dodatkowy kontener na śmieci. Niestety śmieci nie leżą w kontenerze, 

tylko przy ogniskach lub gdzieś po bokach. Nadal trzeba edukować mieszkańców. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 7 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czego dotyczyło naruszenie dyscypliny finansów publicznych w Miejskim Ośrodku 

Pomocy Społecznej w Olecku. Nie wyczytał tego z wezwania ani z opinii Przewodniczącego 

Rady. Ma też wątpliwość, kto taką opinię powinien wydać: Przewodniczący, cała Rada  

czy Komisja Rewizyjna i jest to pytanie do radców prawnych. Według przepisów ustawy 

wzywa się organ kontrolny. Prosił o stwierdzenie przez radcę prawnego, kto jest organem 

kontrolnym w tym przypadku. Zwrócił się także do Przewodniczącego z pytaniem, dlaczego 

opinia nie była konsultowana z resztą radnych.  

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odpowiedział, że pismo było adresowane do Przewodniczącego Rady i dlatego pozwolił sobie 

na odpowiedź nie konsultując tego z Radą.  

 

Radca prawny – Sławomir Trojanowski  

powiedział, że wezwanie było skierowane bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. W zasadzie zapytanie o wykonywanie bieżących obowiązków służbowych,  

a nie o sprawowanie mandatu. W związku z tym Przewodniczący był uprawniony  

do udzielenia odpowiedzi na to wezwanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

poinformował, że w tej sprawie skieruje do Burmistrza zapytanie, aby radca prawny 

wypowiedział się na piśmie. Opisze o co mu dokładnie chodzi. Zgodnie z ustawą  

o samorządzie gminnym Przewodniczący organizuje pracę Rady. Nie zastępuje, nie opiniuje. 

Artykuł, na podstawie którego wezwano do wydania opinii rozumie inaczej, że ma być opinia 

w sprawie. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 8 – Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 poinformowała, że nie zna stanowiska pozostałych komisji, ale Komisja Planowania, 

Budżetu i Gospodarki jednogłośnie popiera wstępny projekt rezolucji wniesionej 

przez Radnego Macieja Juchniewicza i wnioskuje do Burmistrza, aby taka rezolucja 

została przygotowana, 

 w imieniu mieszkańca zgłosiła wnioski dotyczące znakowania i bezpieczeństwa jazdy: 

- zdjęcie tablicy informacyjnej przy „Młynie" wskazującej dojazd do Wszechnicy 

Mazurskiej w Olecku, 

- pod znakiem „zakaz zatrzymywania się/postoju" przy ul. Gołdapskiej, gdzie jest 

Lodziarnia powinna być tabliczka „nie dotyczy chodnika". Kierowcy, którzy 

zatrzymują się w tym miejscu łamią prawo o ruchu drogowym, 

- przy Alei Zwycięstwa od Lidla do skrzyżowania powinien być zakaz zatrzymywania 

się. 

Pełną listę zgłoszeń przekaże na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

powiedział, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa nie podjęła 

dyskusji nad tematem dotyczącym rezolucji.  

 

Radna Anna Kaczor 

ponowiła wniosek w sprawie kompilacji znaków C-13 i C-16. W wyniku doprecyzowania 

wcześniejszego wniosku o jakie ulice chodzi, udzielono odpowiedzi dotyczącej znaków 

pionowych a nie poziomych i że to jest wysoki koszt itd. W załączeniu do wniosku 

przekazuje Rozporządzenie Ministra Infrastruktury oraz Spraw Wewnętrznych  

i Administracji w sprawie znaków i sygnałów drogowych wg stanu prawnego aktualnego na 

dzień 19 czerwca 2016 r. Dodała, że członkowie Komisji Polityki Prorodzinnej (…) 

dyskutowali na temat problemu parkowania w mieście. Być może, gdyby łatwiej było jeździć 

rowerem po mieście i ten problem by się częściowo rozwiązał. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 wniosek dotyczy małego ruchu granicznego i projektu rezolucji w tej sprawie, 

ponieważ nie udało się przepracować tego tematu na wszystkich komisjach. Chodziło 

o to, aby reszta radnych przejrzała jego propozycję i ewentualnie wniosła swoje 

argumenty. Zastanawia się, kto ma przygotować rezolucję. Uchwały przygotowuje  

i weryfikuje pod względem prawnym zawsze urząd. Wobec powyższego zgłasza 

wniosek, aby po wstępnej weryfikacji prawnej, Rada podjęła prace na komisjach nad 

rezolucją w sprawie przywrócenia przez Rząd RP małego ruchu granicznego  

z Obwodem Kaliningradzkim Federacji Rosyjskiej. Projekt rezolucji w wersji 

papierowej i elektronicznej znajduje się w biurze Rady Miejskiej. Są inicjatywy 

społeczne, zbierane podpisy, ale uważa, że jako radni powinni się w tej sprawie 

wypowiedzieć. Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jest za 

przyjęciem rezolucji. Powinna ona być przyjęta na sesji we wrześniu. Osobiście jest 

oburzony, że Rząd nie „odwiesił” tego ruchu, traktuje mieszkańców korzystających  

z małego ruchu granicznego jak przemytników i szuka pretekstów, by tego ruchu nie 

przywrócić. Wszystkie samorządy objęte ruchem długo się musiały starać, żeby taki 

ruch w ogóle był. Miasto korzysta z ruchu pod względem turystycznym, 

gospodarczym, społecznym i kulturalnym, 

 w imieniu mieszkańca wnioskuje o informację, czy Rada lub Burmistrz może przyjąć 

ulgi dla weteranów zagranicznych misji wojskowych, które dotyczyłyby korzystania  

z obiektów m.in. kina lub basenu. Byłoby to podkreślenie pamięci o olecczanach 

pełniących taką służbę oraz element ich powrotu do rzeczywistości. Policzył,  

że w Olecku jest około kilkunastu mieszkańców w służbach, którzy wyjeżdżają  

na misje zagraniczne. Samorządy w Polsce przyjmują takie rozwiązania.  

W internecie można znaleźć projekt takiego dokumentu, a jeśli byłby z tym kłopot to 

może przesłać. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 jeśli chodzi o rezolucję uważa, że przede wszystkim osoba wnosząca projekt powinna 

tę rezolucję napisać i wyrazić całą intencję, aby móc później dyskutować. To, co 

zostało przedłożone przez Radnego Juchniewicza zupełnie nie nadaje się. 

Stwierdzenie „Klub OKO”, „popieram” itd. nie wystarczy. To wnioskodawca 

powinien konkretnie określić o co chodzi. Jest to delikatna materia, spór polityczny, 

jest wielu zwolenników jak i przeciwników. Na przykład jeden z powiatów 

przygranicznych nie przyłączył się do tego protestu. Burmistrz może przygotować 

projekt, ale musi mieć konkretne informacje, o co chodzi. Niekoniecznie Burmistrz 

tylko i wyłącznie przygotowuje projekty. Jeżeli chcemy coś wnosić, trzeba 

przygotować się, napisać i złożyć w stosownym czasie, 

 wniosek dotyczący organizacji ruchu jest kierowany do właściciela drogi. Właściciel 

drogi ustala organizację ruchu w porozumieniu między innymi z policją i podejmuje 

stosowne kroki bądź odpowiada, że jest to niezasadne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

prosi o pisemną informację, jak ma wyglądać projekt rezolucji, skoro Burmistrz nie będzie jej 

przygotowywał. Projekt sporządził w oparciu o rezolucję, która została przyjęta przez Radę  

w grudniu w sensie układu, podstawy prawnej itd. Ponadto chciałby wiedzieć, czy Burmistrz 

jest za przyjęciem rezolucji i czy większość, którą Burmistrz ma w Radzie będzie ją 

popierała. Może „skórka nie jest warta wyprawki” i wtedy radni którzy są „za”  przygotują 

petycję i wyślą ją do odpowiednich służb. Z wypowiedzi Burmistrza rozumie, że nie jest za 

rezolucją.  
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że nad rezolucją głosuje Rada Miejska, a nie Burmistrz, więc trzeba zapytać 

radnych. Poza tym, projekt konkretnie kieruje się do Burmistrza z prośbą o przygotowanie 

albo do radnych, a to było takie pismo, że nie wiadomo było, kto ma się tym zająć. Jeżeli 

byłby wnioskodawcą, przedstawiłby dokładnie sprawę na wszystkich komisjach. Radny albo 

przekonuje do rezolucji albo prosi Burmistrza, aby ją przygotował.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

wyjaśnił, że to nie był projekt Klubu Radnych OKO, tylko jego indywidualny, który został 

złożony na posiedzeniu Komisji Oświaty (…) z prośbą o przekazanie pozostałym radnym  

i ma nadzieję, że to będzie zapisane w protokole. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków ani oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 9 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów lub innych osób zainteresowanych chciałby zabrać 

głos na temat projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut 

 

Do punktu 10 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Olecku 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w wyniku wyborów uzupełniających Pan Kazimierz Toczyłowski został Radnym 

Rady Miejskiej w Olecku. Złożył akces do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji oraz w Komisji Statutowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.54.2016 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku.  

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.55.2016 

w załączeniu 

 

Radny Kazimierz Edward Toczyłowski 

dziękował radnym za przyjęcie powyższych projektów uchwał i zatwierdzenie udziału jego 

osoby w pracach tychże komisji. 
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c) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Śródmieście I” w Olecku dla obszaru przy ul. Stromej i Placu Wolności  
 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że uchwała dotyczy terenu położonego między Szkołą Muzyczną  

a Regionalnym Ośrodkiem Kultury w Olecku i między Placem Wolności a ul. Partyzantów. 

Wnioskodawca, czyli właściciel działki złożył wniosek, aby ten teren był przeznaczony 

głównie pod funkcję mieszkaniową z dopuszczeniem usług, wraz z obszarem otaczającym, 

niezbędnym do przekształceń na cele komunikacji wewnętrznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście I” w Olecku dla obszaru przy  

ul. Stromej i Placu Wolności. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy będzie zabezpieczone wejście do Regionalnego Ośrodka Kultury od strony 

bocznej do Izby Historycznej. W wyrysie, który radni otrzymali nie ma zaznaczonego wejścia 

i schodów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odpowiedział, iż Burmistrz zapewnia, że na pewno będzie to zabezpieczone. 

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście I” w Olecku dla obszaru przy ul. Stromej  

i Placu Wolności. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.56.2016 

w załączeniu 
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d) ustanowienia pomnika przyrody 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Nadleśnictwo Olecko zwróciło się z prośbą, aby Rada Miejska w Olecku 

podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. Sprawa dotyczy Alei 

wierzbowej – objęcia ochroną 15 wierzb.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.57.2016 

w załączeniu 

 

e) wyrażenia opinii dotyczącej lasów ochronnych  
 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że Nadleśnictwo Olecko wystąpiło z wnioskiem o wyrażenie opinii w sprawie 

uznania za ochronne lasów będących w zarządzie Nadleśnictwa Olecko, a położonych  

w granicach administracyjnych Gminy Olecko. Zgodnie z art. 15 ustawy o lasach za lasy 

ochronne uznaje się te, które m.in. pełnią funkcje chroniące gleby, zasoby wodne, stanowią 

drzewostany nasienne lub ostoje zwierząt i stanowiska roślin podlegających ochronie 

gatunkowej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej lasów ochronnych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej lasów ochronnych. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.58.2016 

w załączeniu 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-2024  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2016 – 2024 dokonuje się następujących zmian: 

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”: w 2016 roku zwiększa się 

dochody i wydatki ogółem o 3.162.177,07 zł,  

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2016 – 2020”  

na realizowanym przedsięwzięciu pn. „Projekt zagospodarowania plaży gminnej  

-  Szyjka” zmienia się nazwę na „Zagospodarowanie plaży „Szyjka” w Olecku, Gmina 

Olecko” oraz zwiększa się łączne nakłady finansowe o 2.873 zł, w tym limit nakładów 

na 2016 rok o 2.873 zł. 

Przedsięwzięcie pn. „Budowa budynku socjalnego Imionki” planowane do realizacji 

w latach 2016 – 2017 przenosi się do realizacji jako jednoroczne w 2016 roku  

z planem na 2016 rok – 785.460 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2016-2024. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2016-2024. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.59.2016 

w załączeniu 

 

g) zmiany budżetu gminy na 2016 rok  

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że plan dochodów i wydatków zwiększa się o kwotę 585.106 zł. Szczegóły zmian  

w budżecie były omawiane na posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 
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Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za podjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.60.2016 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji imienną 

kartę głosowań Klubu Radnych OKO.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął 

obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Karolina Kuskowska        Karol Sobczak        


